
STAGEVERSLAG WEEK 13 

 

*Ik houd voor mezelf een logboek bij waarin ik noteer wat ik dagelijks leer op het gebied van montage en camera. 

 

 

 

Om mee te beginnen: 

Zoals beloofd, hierbij de link naar het ‘Het Andere Normaal-item’ over 

duurzaamheid in de voedselindustrie: 

https://www.youtube.com/watch?v=Z_GMG3Z31t0  

  

 

 

Maandag 30 november 

Vandaag begon ik met het uitwerken van mijn stageverslagen. Hierna ben ik verder aan de 
slag gegaan met mijn documentaire-plan, heb ik mij verder verdiept in interviewtechnieken 
én heb ik meerdere potentiële interview-kandidaten benaderd, waaronder prof. dr. Arnaud-
Jan Bijsterveld en prof. dr. Jos Swanenberg: 
 
Arnaud-Jan Bijsterveld – calimerocomplex / trots 
contact: https://www.tilburguniversity.edu/nl/medewerkers/a-j-a-bijsterveld  -
 A.J.A.Bijsterveld@tilburguniversity.edu  
 
Artikel: http://tilburg.com/nieuws/tilburgse-professor-arnoud-jan-bijsterveld-tilburg-is-geen-
stad-van-brave-mensen/  
 
Jos Swanenberg – dialect 
contact: https://www.tilburguniversity.edu/nl/medewerkers/a-p-c-swanenberg  -
 A.P.C.Swanenberg@tilburguniversity.edu 
 
Artikel:  http://tilburg.com/nieuws/dialect-enquete-noord-brabant-van-start/ 
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Verder heb ik nog een artikel geschreven bij het item over ‘Un Bietje Groen’ (voor ‘Het 
Andere Normaal’): 
 
 

https://youtu.be/_tQfHAUAc6M  

 

 

TILBURG – Op het terrein waar Ut Rooie Bietje zat gevestigd, ontspruit 
momenteel een nieuw groen initiatief: Un Bietje Groen. Vanaf 1 januari 2021 
gaat de stichting het terrein aan de Koningshoeven in Tilburg in gebruik nemen 
als een plek voor ondernemers. De stichting doet dat om te kunnen bouwen aan 
een lokale community op het gebied van duurzame voeding, verantwoorde land- 
en tuinbouw en alles wat daarmee verwant is. 

Ut Rooie Bietje was van Traverse, een stichting voor dak- en thuislozen. Vorig jaar gaf 
Traverse echter aan om te stoppen met Ut Rooie Bietje, wat voor ondernemer Jacqueline 
van Eerd ook betekende dat zij haar plekje kwijt zou raken. Van Eerd, bekend van kwekerij 
Zuiderzwam, ging hierover in gesprek met Traverse en de gemeente. Hiernaast verzamelde 
zij verschillende Tilburgse ondernemers om zich heen, om van dit terrein een hotspot voor 
groene Tilburgse initiatieven te maken. Met Un Bietje Groen dus tot gevolg. 

Er wordt gewerkt vanuit de begrippen groen, duurzaam, lokaal, circulair, educatief en 
maatschappelijk betrokken, waarmee een bijdrage wordt geleverd aan een duurzame, 
groene stad. Naast het op- en uitbouwen van het eigen bedrijf gaan de ondernemers ook 
een gezamenlijk programma ontwikkelen waarin educatie en de belangstelling voor de 
natuur en de mens centraal staan. Un Bietje Groen staat nog in de kinderschoenen, maar er 
is een duidelijk doel: een plek waar groene bedrijvigheid gaat heersen. 

 

 

 

 

https://youtu.be/_tQfHAUAc6M


Dinsdag 1 december 

 
Vandaag was ik wat later op stage i.v.m. een flinke lekkage op m’n kamer. Gelukkig kon dit 
probleem diezelfde ochtend nog verholpen worden. ’s Middags ben ik de stad ingedoken om 
aan zoveel mogelijk Tilburgers te vragen of zij trots zijn op hun stad, en wat ‘trots zijn op een 
stad’ volgens hen eigenlijk is (met het oog op mijn documentaire). Hiernaast heb ik 
meegeholpen aan verschillende items (voice-over en montage) en heb ik met mijn 
stagebegeleider Tijmen een nieuw gesprek gepland. Komende donderdagochtend zullen we 
weer gaan zitten om mijn weekverslagen en ‘functioneren’ te bespreken. 

 

 

 

 

Woensdag 2 december 

Prof. dr. Jos Swanenberg heeft de komende periode helaas geen tijd om met mij in gesprek 
te gaan over de trots van Tilburgers en hun dialect. Prof. dr. Arnaud-Jan Bijsterveld liet 
daarentegen weten dat hij wél graag tijd vrij wil maken om het hier met mij over te hebben. 
Ik heb hem dan ook meteen gebeld, en we hebben hierna via de mail een afspraak gemaakt 
voor het interview: 16 december, 11:00, Tilburg University (buiten, i.v.m. de 
coronamaatregelen). 
 

 
 

’s Middags ben ik wederom de stad ingedoken om aan zoveel mogelijk Tilburgers te vragen 
naar ‘trots’ en ben ik hierna deze beelden gaan analyseren. Hiernaast heb ik gewerkt aan 
mijn ‘schoolblog’, heb ik contact gehad met Helmut over mijn stageverslagen, heb ik gewerkt 
aan een nieuwsitem (montage) en was ik aanwezig bij een online-redactievergadering voor 
‘Het Andere Normaal’. 
 



Donderdag 3 december 

Vandaag begon de dag met het stagegesprek met mijn stagebegeleider Tijmen. We spraken 
over mijn weekverslagen, de voortgang van mijn documentaire, de invloed van corona 
hierop en over mijn ‘functioneren’ op de omroep. 
 
Tijmen is over het algemeen erg tevreden over mij als stagiair. Er zijn hierover verder dan 
ook geen bijzonderheden te vermelden. We kwamen al snel te praten over mijn 
documentaire. Mijn documentaire over het imago van Tilburg, met als invalshoek het 
‘calimerocomplex’ van de stad. Dit is iets wat mij erg fascineert.  
Tijmen liet me tijdens het gesprek ook nog wat beeldmateriaal zien ter inspiratie en we 
hebben verschillende invalshoeken en mogelijkheden besproken. Het was een prettig 
gesprek. 
 
De middag bestond o.a. uit het plannen van een nieuw item voor ‘Het Andere Normaal’ over 
kerstdiners: de huidige trends, de invloed van corona hierop én natuurlijk een stukje 
‘duurzaamheid’. Hiervoor heb ik een afspraak gepland op De Rooi Pannen in Tilburg 
(volgende week dinsdag). Ik zal de voorbereiding, interviews en de montage voor mijn 
rekening nemen. 
 

 
 
Hiernaast had ik een online meeting met mijn oude middelbare school. In plaats van een 
‘fysieke’ open dag, die door corona niet mogelijk zal zijn, zullen er meerdere live online-
talkshows georganiseerd worden (in de week van 11 januari). De school heeft mij gevraagd 
om deze shows te presenteren. Aangezien een opdracht als deze zeker aansluit op mijn 
persoonlijke leerdoelen, heb ik besloten om dit dan ook te gaan doen. Ter voorbereiding 
hierop had ik vandaag een eerste meeting via MS Teams met de school.  
Verder ben ik vandaag alvast naar Tilburg University geweest, om te kijken naar een 
geschikte buiten-locatie voor het interview met Arnaud-Jan Bijsterveld voor de 
documentaire (16 december). 
 

 

 

Vrijdag 4 december 

 

Vandaag heb ik mij, mede door onverwachte afwezigheid van stagiaires én problemen met mijn 

laptop, voornamelijk beziggehouden met nieuwsitems (interviews, montage en voice-over). 


